


















※

※

Users should abide by the laws and regulations of the country and region where the equipment is located (place of use), abide by 
professional ethics, and pay attention to safety obligations. It is strictly forbidden to use our products or equipment for any illegal 
purpose.Our company is not responsible for the relevant legal responsibilities that the violator should bear.
Since each model is different, the actual product may be different from the picture. Please refer to the actual product. The final 
interpretation right belongs to Shenzhen Chuangxiang 3D Technology Co., Ltd.

With the spirit of evangelists, we want to share the convenience of technology with everyone.

3D Printing Evangelists

18F, JinXiuHongDu Building, Meilong Blvd., Longhua Dist., Shenzhen,  
China 518131      
Official Website: www.creality.com     
Tel: +86 755-8523 4565     
E-mail: info@creality.com  cs@creality.com

使用者应遵守设备所在地（使用地）相应国家、地区法律法规，恪守职业道德，注意安全义务，严禁将我司的产品或设备使用在任何非法用途
上。如有违反者所应承担的相关法律责任我司概不负责。

因每款机型不同，实物与图可能有所差异，请以实物为准，最终解释权归深圳市创想三维科技股份有限公司所有。

※

※

深圳市创想三维科技股份有限公司
深圳市龙华区民治街道新牛社区梅龙大道锦绣鸿都大厦18F

公司网站：www.cxsw3d.com

服务热线：400 6133 882 

0755-8523 4565


